
  

 

Zápis  

z jednání kolegia děkana konaného dne 16. ledna 2023  
  

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D., 

doc. Ing. David Strnad, doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D., Ing. Mgr. Alena Valentová.  

I. Chod fakulty:  

➢ doc. Francán:  

- KD diskutovalo situaci v ateliéru doc. Talpové; 

- 9. ledna 2023 proběhl pohovor výběrového řízení na pozici vedoucího ateliéru činoherního 

herectví, na který byli pozváni 4 uchazeči; do druhého kola, které proběhne 1. února 2023, 

postoupili dva. 

➢ doc. Chládková:  

- referovala o návštěvě v Dánsku a setkání SAR. Formální zpráva byla poslána panu rektorovi, 

prorektorovi Hlavicovi a proděkance Průchové;  

- Návštěva a workshop pro ateliér RTDS od amerických odborníků G. Bulisové a M. Isaaca 

proběhne v rámci Setkání/Encounter 2023 ve dnech 29. až 30. března 2023; 

- KD diskutovalo budoucí směřování soutěže Havlovské aktovky; 

- KD diskutovalo možnou spolupráci s Divadlem Bolka Polívky v rámci festivalu 

Setkání/Encounter. 

➢ doc. Průchová:  

- Obhajoba disertační práce MgA. Jany Ondrušové proběhne 27. ledna 2023 od 11h v 

prostorách Ateliéru doktorských studií na Orlí; 

- Ediční komise DF proběhla 11. ledna 2023, zápis a relevantní materiály odeslány pror. 

Hlavicovi jako podklad pro jednání Ediční rady JAMU; 

- Informace ze schůzky s pror. Hlavicou a proděkanem Petrem Lykem 10. ledna 2023 (diskuse 

o proveditelnosti konference SAR v Brně, hodnocení PRSZ VaV za rok 2022 ad.); 

- Informace o kolokviu Školské ombudsmanské platformy – Profesní identita a principy 

fungování ombudsosob dne 27. ledna 2023 v Praze (účast P. Vodičkové online formou); 

- Specifický výzkum 2023 - sešly se návrhy v celkové výši 693.830 Kč (5 nových projektů + 1 

víceletý s finančními nároky pro rok 2023). Nyní oslovování oponentů, jednání komise v prvním 

únorovém týdnu. 

➢ doc. Zetel:  

- doc. Zetel navrhl pět inscenací, které by mohly být v rámci spolupráce s DRAMOXem být za DF 

JAMU poskytnuty; 

- doc. Zetel informoval KD o řešení plánovaného posledního titulu ve Studiu Marta; 

- Divadelní svět Brno v roce 2025 proběhne 26. května až 1. června 2025; 

- doc. Zetel informoval o proběhnuvších schůzkách a dalším postupu v rámci projektu FPSRVČ. 

➢ doc. Strnad:  

- KD diskutovalo obsah a název předmětu filosofie, respektive k směřování propojení filosofie a 

obecné kulturologie; 

- doc. Strnad informoval o probíhajících jednáních o možné spolupráci s Lékařskou fakultou 

MU;  

- doc. Strnad připomněl blížící se termín státních závěrečných zkoušek a přijímacích řízení. 

➢ Ing. Mgr. Valentová:  

- Ing. Mgr. Valentová referovala o proběhnuvších schůzkách na Rektorátu JAMU ohledně 

energetické krizi, Národního plánu obnovy a připravovaného Operačního programu Jan Ámos 

Komenský;  

- KD diskutovalo výsledky analýzy workshopů a potřebných návazných kroků; 



 

 

 
 

 

 

 

 

- KD diskutovalo situaci na projektové kanceláři DF JAMU a pozici a její náplň práce, pro jakou 

se bude vypisovat výběrové řízení;  

- KD diskutovalo elektronický zabezpečovací systém na DF JAMU. 

 

  
  

    
zapsala: Ing. Mgr. Alena Valentová  verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán  
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